

《關於電子渠道全球匯款手續費優惠期結束公告》

尊敬的客戶：

茲通知中國工商銀行（澳門）股份有限公司（以下簡稱「本行」）的「電子渠道全球匯款手續費」優惠將於 2025 年 3 月 3 日到期，屆時本行將恢復徵收相關手續費。

自 2025 年 3 月 4 日起，所有電子渠道全球匯款交易將按照以下收費標準收取手續費：[《個人匯款業務收費表》](#)

為了確保您在進行匯款時能夠充分瞭解新的收費標準，請您在執行匯款交易前仔細閱讀相關資訊，以避免產生不必要的誤解和費用。

再次感謝您對本行的理解與支持，我們將一如既往地為您服務，並不斷提升服務品質，以滿足您的金融需求。如有任何疑問，歡迎致電我行客戶服務熱線+853 8899 5588 諮詢。

中國工商銀行（澳門）股份有限公司 謹啓
2025 年 1 月

Announcement Regarding the Expiration of Global Remittance Fee Discount via Electronic Channels

Dear Valued Customers,

We would like to inform you that the "Global Remittance Fee Discount via Electronic Channels" offered by Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited (hereinafter referred to as the "Bank") will expire on March 3, 2025. At that time, applicable fees will be collected.

Effective March 4, 2025, all global remittance transactions conducted through electronic channels will incur fees according to the following standards:["Individual Remittance Service Fee Schedule"](#)

To ensure that you fully understand the new fee standards when making remittances, please read the relevant information carefully before executing any transactions, in order to avoid any unnecessary misunderstandings or unexpected costs.

Thank you once again for your support and understanding, we remain dedicated to serving you and continuously enhancing our service quality to meet your financial needs. If you have any questions, please don't hesitate to contact our Customer Service Hotline at +853 88995588.

Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited

2025/01

